
Agent Marquinho: Nie wiem nic o Interze

News - ASRoma.pl

Marquinho nie może zaliczyć personalnie tego sezonu do udanych. Przez

to przyszłość Brazylijczyka w klubie nie rysuje się w różowych barwach. Od

tygodni plotkuje się, iż gracz ma być kartą przetargową przy wymianie na

Kuzmanovica z Interu bądź D'Ambrosio z Torino. Agent gracza, Marcio

Rivellino, udzielił wywiadu dla fcinternews.it.

 

- W ostatnim meczu Romy był częścią zespołu [Roma-Cagliari przesiedział na ławce,

dod. red.]. Mieliśmy również spotkanie z DS Sabatinim, ale nie powiedziano mi nic o

Interze.

 

Więc nie jesteś świadomy zainteresowania ze strony Interu?

- Mówiąc szczerze, nic nie wiem.

 

Jednakże wierzysz, że przyszłość Marquinho może być z dala od Romy?

- Patrzymy na teraźniejszość, dziś jest graczem Romy. Przyszłość zależy od Boga.
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